
Zápis z 36. zasedání školské rady při Gymnáziu v Sušici 

 

Datum konání: 24.10. 2023 

Místo: sborovna gymnázia 

Přítomni: Mgr. Vilemína Hraničková, Mgr. Blanka Falešníková, Pavel Hais, Mgr. Pavel Princ, 
PaedDr. Vít   Potužák, Mgr. Ivan Kratochvíl – ředitel školy  

Omluveni: MUDr. Michal Svoboda 

 

1) Účastníky přivítala předsedkyně rady Mgr. V. Hraničková. Poté předala slovo Mgr. I. 
Kratochvílovi. Ten informoval členy rady o uplynulém období. Ohledně maturitní 
zkoušky konstatoval, že v opravném podzimním termínu zkoušku složili všichni – tedy 
tři repetenti. Seznámil členy rady s tím, jaké vysoké školy volili maturanti pro další 
studium. Lze konstatovat, že volili napříč univerzitami, fakultami i obory studia. 
V současné době studuje na gymnáziu 277 žáků, do 1. ročníků bylo přijato 59 žáků (25 
čtyřleté, 34 osmileté), vyučuje zde 28 pedagogů, z toho 3 externě, 5 na snížený 
úvazek, vše v plné aprobovanosti. V prvním patře budovy bylo instalováno nové 
osvětlení, připravuje se dokumentace k nové fasádě a oplocení budovy. Proběhly 
seznamovací kurzy, přednášky primární prevence, cyklokurz, třídní schůzky 1. 
ročníků, závod Gymterra. Dále uvedl, že stoupá zájem o kroužek robotiky, a to i u 
žáků ze ZŠ. 30.11. proběhne na gymnáziu Den otevřených dveří, na dny 20. – 22.12. 
vyhlásí ředitelské volno. Vybudování odpočinkové místnosti je v plánu školy, je 
svoláno zasedání žákovského parlamentu s účastí ředitele školy. V závěru ředitel 
školy informoval o tom, že začaly práce na novém ŠVP. 

2) Na dotaz P. Haise, jaká je situace financí ohledně nepedagogických pracovníků, 
ředitel školy konstatoval, že ta je zatím nevyjasněná. 

3) V rámci diskuse ohledně výroční zprávy Mgr. Blanka Falešníková navrhla vypustit 
formulaci „byla odbourána frontální výuka“ a nahradit ji formulací „daří se zavádět 
pestřejší formy výuky“ s odůvodněním, že převážná část výuky stále naplňuje 
charakteristiku výuky frontální. Ostatní členové rady nakonec odhlasovali, že do 
formulace „byla odbourána frontální výuka“ bude před slovo frontální vloženo slovo 
„převažující“- 

4) Mgr. B. Falešníkové vznesla dotaz ohledně pravidel zadávání písemných testů a znovu 
požádala, aby vyučující jasně sdělovali, kdy a z čeho budou žáci písemně zkoušeni.  

5) Na dotaz Mgr. B. Falešníkové, zda a kdy škola plánuje provést další dotazníkové 
šetření ohledně kvality výuky a úspěšnosti zaváděných změn, jak bylo naznačeno ve 
výroční zprávě. Ředitel školy odpověděl, že ta bude uspořádána v horizontu několika 
let. Anketa pro žáky prvních ročníků je pořádána každoročně. 



6) V rámci diskuse bylo konstatováno, že při problémech žáků se vstupem do „Bakalářů“ 
ze školní studentské wifi přes mobilovou aplikací je třeba přijít za Mgr. Macovou, 
zástupkyní ředitele školy. 

7) Bylo dohodnuto, že na webových stránkách školy bude vyvěšen kontakt na Mgr. B. 
Falešníkovou, zástupkyni rodičů ve školské radě. 

8) Usnesení 1. Školská rada schvaluje Výroční zprávu za školní rok 2022/2023 
 2. Školská rada bere na vědomí přípravu nového aktualizovaného ŠVP G, 
     zprávy o maturitních zkouškách a výsledcích ve 2. pololetí uplynulého 
     školního roku, zprávu o plánovaných investičních akcích, projektech a  
     organizační informace ke školnímu roku 2023/2024. 
 
30.10. 2023 zapsal V. Potužák 

 


